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Komunalni zavod 
za socialno zavarovanje 
obvešča zavarovance:

V skladu z določili zako
na o spremembah in dopol
nitvah temeljnega zakona o 
organizaciji in financiranju 
socialnega zavarovanja (Ur.

Izvoljen nov predsednik delavskega sveta, 
upravnega odbora In izvoljene nove komisije

Na zadnji seji DS podjetja, ka
teri so prisostvovali člani DS, ki 
jim je letos potekel mandat in ti
sti, ki smo jih volili letos, je bil 
za novega predsednika DS pod

jetja izvoljen Marjan Ceferin, vi
sokokvalificiran električar, ureje
valec instrumentov in šibkotočnih 
naprav.

Novega predsednika so predlaga
le druf.benopolilične organizacije v 
imenu političnega aktiva. Z jav
nim glasovanjem je bil tov. Cefe
rin soglasno izvoljen in je na isti 
seji tudi prevzel funkcijo predsed
nika našega najvišjega samouprav
nega organa.

Marjan Ceferin se je rodil v se
demčlanski delavski družini 23. 
avgusta 1936. leta na Primskovem 
pri Kranju. Po končani gimnaziji 
leta 1950 je šel v uk za elektri
čarja v Savo. Leta 1964 je končal 
delovodsko šolo in si pridobil na
ziv visokokvalificiranega elektri
čarja. Zdaj dela kot urejevalec 
instrumentov in šibkotočnih na
prav.

MARJAN ČEFERIN - 
predsednik 

delavskega sveta 
podjetja

Pred leti je bil precej aktiven v 
mladinski organizaciji. Bil je eden 
glavnih pobudnikov za ustanovitev 
kluba mladih proizvajalcev in ob 
ustanovitvi tudi njegov predsed
nik.

Pred izvolitvijo za predsednika 
DS podjetja je bil predsednik sve
ta delovne enote, predsednik ko
misije za ocenjevanje škode, na
mestnik člana upravnega odbora, 
član DS podjetja ter član kadrov
ske komisije pri DS podjetja. Ak
tiven je tudi v drugih organiza
cijah in društvih, posebno pri ga
silcih, saj je poveljnik gasilske 
skupine obrat II.

Po vsem, kar smo že navedli, 
kaže, da je imel politični aktiv 
tehtne razloge za svoj predlog, 
kajti merilo za človekovo aktiv
nost so tudi zaupane naloge in 
njegovo prizadevanje za njih 
uresničitev. Po izvolitvi, ko je 
prevzel vlogo predsednika, je tov. 
Marjan Ceferin dejal:

»Najlepše se vam zahvaljujem 
za zaupanje in vam hkrati oblju
bljam. da bom delal po svojih 
najboljših močeh in v korist vse
ga našega kolektiva. Obenem pa 
se zavedam, da moje in naše de
lo ne bo lahko in ne uspešno, če 
ne bomo vsi, z roko v roki pre
magovali vsakdanje in nevsakda
nje težave. Odločitve, ki jih bomo 
sprejemali tukaj, na DSP, naj bo
do res odločitve večine v podjet
ju in demokratične, napredne in 
za vse koristne. Prosim vse člane 
DS, strokovne sodelavce in osta
le člane kolektiva, da gojijo dobre 
medsebojne odnose — osnovne 
pogoje za boljše delo, večje uspe
he in lepše življenje.«

Tovariš Marjan, naj se uresniči
jo tvoji in naši načrti! Ce ti bo
do pri delu pomagali vsi, ki so to 
obljubili, to ne bo težko.

V aprilu so praznovali 20 letnico službovanja v Savi:
Drolc Francka 
Cuderman Angela 
Šmid Marija 
Kožuh Francka 
Klepač Uršula

Rakovec Jožica 
Zalaznik Marica 
Rozman Marija 
Žibert Ivana 
Sekne Angela 
Vreček Angela

25 letnico službovanja v Savi:
Sonc Franc

V pokoj so odšli:
Petrič Ivan, Rebolj Franc in Reš Stana

Vsem čestitamo k jubileju in jim želimo še veliko zdravih in 
prijetnih dni.

Na svoji prvi seji novoizvolje
nega upravnega odbora je bil za 
njegovega predsednika soglasno 
izvoljen tov. Košič Andrej, diplo
mirani ekonomist, analitik za OD.

Predlog je dal tov. Jerman To
ne, prejšnji predsednik DS pod
jetja, in ga utemeljil takole: »Me
nim. da je tov. Košič vsekakor 
primeren za predsednika UO, saj 
je bil že doslej njegov član. Na 
sejah je aktivno sodeloval ter za
govarjal najboljše predloge ter 
rešitve. Čeprav je v Savi komaj 
dve leti, je bil vedno pripravljen 
sodelovati v organih upravljanja in 
družbeno političnih organizacijah.« 
Predlog tov. Jermana so podprli 
vsi člani upravnega odbora in tov. 
Košiča tudi soglasno izvolili.

Kot smo že povedali, je tov. Ko
šič zaposlen v Savi nekaj manj 
kot dve leti. Pred tem je bil za
poslen v Tobačni tovarni v Ljub
ljani in je prav tako delal na po
dročju delitve osebnih dohodkov. 
Rodil sc je v štiričlanski usluž-

ANDREJ KOŠIČ - 
predsednik 

upravnega odbora
benski družini 14. julija 1938. Na 
ekonomski fakulteti pa je diplo
miral leta 1963.

19. aprila letos ga je volilna eno
ta Sava, obrat II, izvolila v gospo
darski zbor skupščine občine 
Kranj.

Po izvolitvi za predsednika UO 
je tov. Košič dejal: »Prisrčna hva
la za zaupanje! Pred nami so na
loge, ki terjajo složnost in skup
no delo. Ce bomo delali tako, bo
mo na koncu leta lahko ugotav
ljali dobre rezultate.«

Da ne bi ponavljali, naj na kra
ju zapišem: želje so lepe, tudi
marsikdo je pripravljen sodelova
ti. Toda ne vsi. Skoraj brez izjem, 
iz leta v leto se dogaja, da znova 
»startamo« z načrti, željami in — 
obljubami! Naša pomoč funkcio
narjem pa je ponavadi preskrom
na. Radi komentiramo delo tega 
ali onega organa, predsednika ali 
pa delegata, ko pa je čas, da bi ga 
podprli, javno povedali svoje mne
nje, tedaj po navadi rečemo: saj 
se ne splača.

Z vrsto sklepov se ne strinjamo 
in pogodrnjamo, toda po dva, 
štirje; zelo redko pa na zborih 
delavcev. Na DS podjetja ne reče
mo nič (v pretekli mandatni dobi 
sc ni zgodilo, da bi na sejah DS 
podjetja — na katere redno vabi
mo čim več članov kolektiva — ne
kdo od nečlanov DS vstal in po
vedal svoje mnenje).

Premislimo, ali res izkoriščamo 
vse samoupravne pravice!?

(nadaljevanje na 3. strani)

Za nami je gumijada - 
1. jugoslovanske športne

igreKo smo se sončnega jutra, 2! 
aprila, zbirali pred obratom I za 
odhod v Zagreb, se je večina na 
tihem bala — kako bo šlo. Večina 
športnih ekip skoraj ni trenirala, 
saj so posamezni referenti še zad
nje dni vpisovali igralce in izpo- 
ponjevali svoje ekipe. Nekoliko 
boljše so se menda počutili le 
kulturniki.

Folkloristi in oktet so imeli dve 
generalki pred nastopom v Zagre
bu: proslava 1. maja na Vrhniki 
in v Kranju. Morda jim je prav to 
pripomoglo k uspehu v Zagrebu: 
V kulturno-umetniškem programu 
so za uspešno sodelovanje prejeli 
pet knjig s posvetilom (COK LO- 
NIGAN. NICKOLAS NICKELBV I 
in II del. Faksimile PREŠERNO
VIH POEZIJ in knjigo JUGOSLA
VIJA).

Vsekakor je to ne samo lep, tem
več izreden uspeh — čeprav ne 
gre toliko za dosežene rezultate 
kot za samo sodelovanje, in kaže, 
da so vsi ti mladi fantje in dekle
ta opravičili zaupanje vseh, ki so 
jih vseskozi moralno in material
no podpirali.

In če na kraju strnemo splošno 
oceno naše udeležbe na I. gumi-

jadi in ocene njene organizacije, 
potem mirno lahko zapišemo: zelo 
dobro.

Po izjavah udeležencev gre po
sebna zahvala predsedniku izvrš
nega odbora gumijade tov. Kara- 
pandži, ki je neumorno skrbel za 
nemoten potek iger.

(nadaljevanje na 2. in 4. str.)

list SFRJ št. 52-618/66), v 
skladu s sklepom skupščine 
komunalne skupnosti social
nega zavarovanja delavcev 
Kranj, sprejetim na zaseda
nju 30/12-196 (Uradni vest
nik Gorenjske št. 1/67) ter na 
podlagi določil pravilnika o 
spremembah in dopolnitvah 
pravilnika o ugotavljanju 
osnov in o obračunavanju in 
plačevanju prispevkov za so
cialno zavarovanje (Ur. list 
SFRJ št. 11/67) morajo pla
čevati dodatni prispevek za 
zdravstveno zavarovanje tisti 
zavarovanci socialnega zava
rovanja delavcev, ki so člani 
gospodinjstev, ki se ukvar
jajo s kmetijsko dejavnostjo, 
če niso oproščeni plačevanja 
prispevka iz osebnega dohod
ka od kmetijske dejavnosti. 
Ta dodatni prispevek plačuje
jo zavarovanci iz svojih či
stih prejemkov, vplačujejo pa 
ga zavezanci, pri katerih so 
zavarovanci v delovnem raz
merju.

Podatke, potrebne za odme
ro tega dodatnega prispev
ka morajo prijaviti komunal
nemu zavodu za socialno za
varovanje Kranj sami zava
rovanci, ki morajo plačati 
prispevek.

Rok za prijavo podatkov je 
31. maj 1967.

Dodatni prispevek za zdrav
stveno zavarovanje bodo pla
čevali zavarovanci na pod
lagi sklepa skupščine KZSZ 
v naslednjih primerih in vi
šini:

— če znaša katastrski do
hodek gospodinjstva, katere
ga član je zavarovanec, od
200.00 do 1.000,00 ND po stop
nji 0.88 % od čistih osebnih 
prejemkov;

— če znaša katastrski do
hodek gospodinjstva, katere
ga član je zavarovanec, nad
1.001.00 ND pa po stopnji 1,84 
odstotka od čistih osebnih 
prejemkov.

Pozivamo vse zavarovance, 
da čimprej pošljejo Komunal
nemu zavodu za socialno za
varovanje Kranj, Stara cesta 
11, potrebne podatke, ki mo
rajo vsebovati:

1. Ime 
vanca,

in priimek zavaro-

2. Natančen naslov gospo
dinjstva, v katerem zavaro
vanec živi,

3. Višino katastrskega do
hodka gospodinjstva,

4. Naslov delovne organiza
cije ali drugega delodajalca, 
pri katerem je zavarovanec 
v delovnem razmerju.

V soboto, 20. maja ob 8. uri bo v sejni dvorani občinske 
skupščine redna letna konferenca organizacije ZK Sava



Mladina pred mikrofonom - v Kranju
Kulturna komisija pri TK ZMS je v petek, 21. aprila letos, v kon

certni dvorani delavskega doma organizirala javno mladinsko odda
jo Mladina pred mikrofonom. Zbralo se je lepo število popevkarjev, 
pevcev domačih »viž«, recitatorjev in ansamblov, da javno pokažejo 
svoje znanje pred strokovno in ocenjevalno komisijo med gledalci 
v dvorani. Nastopajoči so bili iz mladinskih aktivov Plamen — Kropa, 
Peko — Tržič, IBI — Kranj, Iskra — Kranj, garnizon JLA — Kranj 
in organizator — Sava — Kranj. Kvaliteta izvajanja nastopajočih je 
bila nad pričakovanji. Posebno pa so se izkazali nekateri pevci po
pevk in recitatorji.

Prvo mesto sta si po delitvi točk razdelila naš pevec popevk Frenk 
Bobič in iskrški popevkar Peter Pečar. Publiki pa je zelo ugajal mali 
kričač kranjske garnizije, Jovanovič Radomir-Šeki. Izkazala sta se še 
ostala dva predstavnika garnizona JLA, oba kot recitatorja. Menim, 
da je bil Boris Cavazza od vseh nastopajočih najkvalitetnejši, vendar 
so ga ocehjevalci med publiko ocenili nekoliko slabše in si zato ni 
priboril prvega mesta.

V popolnoma zasedeni dvorani v sindikalnem domu so poslušalci 
navdušeno pozdravili vsakega nastopajočega. Takih prireditev si že
limo še.

Pa še nekaj besed o strokovni komisiji. Menim, da je bila prej 
nestrokovna kot strokovna, člani komisije so bili precej neenotni in 
kritični le do posameznih izvajalcev. Kritično uho gledalca je lahko 
točno ugotovilo, kateremu članu komisije je pri srcu popevka, reci
tacija ali domač napev.

Prijetno sta presenetila napovedovalca Mira Benedik in Lado Mraz, 
oba člana našega kolektiva — mladinca. Kar hitro sta se znebila za
četne treme in nato ves čas uglajeno vodila oddajo do konca.

Spregovoril bi še nekaj besed o organizaciji oddaje. Videlo se je, 
da je bila zares dobro pripravljena. Tu je treba pohvaliti delo kul
turne komisije, predvsem pa kulturni delavki Bebo Brunskole in Ma
rušo Piskernik. VID GAZVODA

Lepa proslava ob delavskem prazniku

Letošnja proslava 1. maja je bila nekoliko drugačna od prejšnjih. 
Po obisku sodeč in po oceni gledalcev je bila to prijetna osvežitev,
saj so se v dvournem programu____________________________________
razvrstili recitatorji, folkloristi,
pevci in humoristi. TRADICIONALNO

SREČANJE STEKLARNA 
HRASTNIK : SAVA KRANJ

Nekaj dni pred tekmovanjem v 
Zagrebu smo imeli v Kranju 
povratno srečanje športnikov 
Steklarne Hrastnik in Save.

Čeprav smo si to srečanje pred
stavljali kot uvod k tekmovanju v 
Zagrebu, pa moramo priznati, da 
je bilo precej slabo organizirano. 
Nekatere discipline, za katere smo 
se dogovorili, da se bomo v njih 
pomerili, so odpadle, ker nismo 
pripravili vsega potrebnega (atle
tika). Prav tako nam je bilo pre
cej nerodno, ko so nam steklarji ob 
pozdravu izročili simbolično spo
minsko darilo — mi pa snu se le 
nasmehnili in rahlo zardevali.

Odbor za šport in rekreacijo je 
bil res imenovan šele pred mese
cem dni, toda to ni zadostno opra
vičilo za vse pomanjkljivosti na 
tem srečanju. Ker smo nekajkrat

»Šeki« je požel splošno priznanje 
z interpretacijo italijanske popev
ke

USPEH UČENČEV GŠ
V OBČINSKI
KOŠARKARSKI LIGI

I. kolo
GŠ : Gimnazija Sk. Loka 64:22 

(33:10).
Za to tekmo lahko rečemo, da 

je bila odigrana odlično — v na
padu in obrambi. Visok rezultat 
ne kaže slabega nasprotnika

Strelci:
Gumarska šdla — Ažman 19,

ke.
Mlakar H, Carl 10, Mikulič 6, Še
ruga 4, Tomovski 2;
Gimnazija — Nastran 11, Smolčič 
3, Tomažin 4, Žitnik 4.

II. kolo
GŠ : Gimnazija Kranj I 52:50 

(17:25, 44:44)
Strelci:
GŠ — Logar 10, Ankrst 12, Račič 

13. Engelsberger 11, Jezeršek 4.
V tej tekmi sta se srečala stara 

rivala, ki imata podoben način 
igranja — hitri protinapadi. Nju
na igra gledalce privlači. Ce na 
kratko analiziramo to tekmo, lah
ko rečemo: do 13. minute smo vo
dili z 12:11, nato smo polčas iz
gubili 17:25. V 18. minuti drugega 
polčasa smo izenačili na 42:42, na
to pa se je tekma končala v regu
larnem času neodločeno 44:44. V 
podaljšku pa smo po treh zapored
nih prodorih odličnega Mlakarja 
in z Ažmanovim strelom zmagali 
z 52:50.

III. kolo
GŠ : Gimnazija Kranj II 32:40 

(22:30)
Strelci:
Gumarska šola — Ažman 20, 

Mlakar 4, Carl 4, Mikulič 4
Gimnazija — Cemažar 18, Nadi- 

žar 6, Lasič 11, Mavrič 5

Lista strelcev:
Ažman 59, Mlakar 49, Carl 16, 

Mikulič 16, Šeruga D. 4, Ternov
ški 2.

Kako nam je koristila telovad
nica za treniranje, so pokazali re
zultati naših tekem, zato se še 
enkrat zahvaljujemo v imenu vseh 
košarkarjev za razumevanje šport
ne komisije v tovarni, ki nam je 
odobrila denar za telovadnico.

JANEZ MIKULIČ

že dokazali, da znamo tudi pri nas 
športna srečanja, proslave in odda
je dobro pripraviti — upamo, da 
je bila to le trenutna pomanjklji
vost in da se to ne bo več pono
vilo.

In zdaj še o srečanju: dvoboj 
se je končal z rezultatom 6:3 za 
steklarje.

Nogomet — 5:3 za Hrastnik 
Rokomet — 42:18 za Hrastnik 
Odbojka — 3:1 za Savo 
šah — 4:1 za Hrastnik 
Streljanje — 1235:1210 za Hrast

nik
Namizni tenis — 5:0 za Savo 
Kegljanje (borbeni dvoboj) — 

372:354 za Savo.
Vsi dvoboji so potekali v pri

jateljskem vzdušju. Škoda je le, 
da je bilo vas, dragi sodelavci, 
članov kolektiva, tako malo pri
sotnih, da bi vsaj malo bodrili 
svoje tovariše na športnem polju.

Cez dva meseca se bomo s stek
larji ponovno srečali v Hrastniku.

Neukročeni kadilci pri merkurju 
In v skladišču surovin obrata II

Upravni odbor je na 4. seji 
6. 7.1966 potrdil predlog HTV 
komisije, s katerim je bilo 
točno določeno, kje v tovarni 
je kajenje dovoljeno oz- kje 
ni dovoljeno. Med zadnjimi 
sta tudi skladišče gotovih iz
delkov (na rampi) in kletno 
skladišče surovin, kjer je ka
jenje prepovedano. O sklepu 
UO so bili vsi člani kolektiva

pa dobro kaže odgovor ne
kega tujega šoferja, ki je 
poklicnemu gasilcu, ko ga je 
ta opozoril, da je kajenje 
prepovedano, dejal, da opaža, 
da je kajenje pred rampo 
prepovedano le takrat, kadar 
je v bližini poklicni gasilec. 
Čim se pa on oddalji, pa je 
kajenje ponovno dovoljeno. 
Baje da ima taka navodila 
od naših delavcev.

seznanjeni z informatorjem 
št. 35, z internim časopisom, 
vodje služb pa ta obvestila 
dobijo tudi z zapisniki uprav
nega odbora.

Večina delovnih enot je 
sklep UO sprejela »na znanje 
in ravnanje«, delavci se drže 
predpisanega reda, razen de
lavcev skladišča gotovih iz
delkov in skladišča surovin. 
Še vedno so pogosti primeri, 
ko poklicni gasilec najde od
vržene ogorke v omenjenih 
prostorih (zato tudi zaklju
čujem, da so kadilci le de
lavci, ki delajo v teh pro
storih), vendar nihče ne pri
zna), da je kadil. Nekajkrat 
pa je dobil tudi že kadilce, 
ki so kadili. Opozoril jih je 
in s tem seznanil tudi vodje 
teh enot, vendar doslej vse 
zaman. V zadnjem času pa 
se pojavljajo celo zagovori: 
»Saj ne kadimo mi. Ponoči 
hodijo ljudje iz valjarne po 
kavčuk. Le oni v skladišču 
kadijo in mečejo ogorke.« 
Kako skrbe za disciplino 
(kajenje) delavci v skladišču 
gotovih izdelkov (na rampi).

Menim, da v tovarni za po
žarno varnost ni odgovoren 
samo poklicni gasilec, ampak 
vsi, saj tudi samo poklicni 
gasilec ne bo imel škode, če 
bo nekaj pogorelo, ampak 
vsi.

KaOIT/ HAJ&TtOŽje
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Zato bi za disciplino glede 
kajenja morali tudi vsi skr
beti, posebno pa vodje enot, 
kjer so delavci nedisciplini
rani. Vodje enot bi morali 
prvi ustrezno ukrepati in 
brezpogojno zagotoviti red, 
za katerega smo se dogovo
rili in ki v vsakem podjetju 
tudi mora biti.

M. G.

GUMI J AD A

Verjetno nobeden od 80 savča- 
nov, kolikor jih je bilo na otvorit
vi prve gumijade, ni pričakoval, 
da bo kar pet od 10 pokalov — 
med njimi tudi prehodni — romalo 
v Kranj. Zares prav lepo prese
nečenje so pripravili naši šport
niki. ki so vsa tekmovanja na gu- 
mijadi vzeli prav resno in se do
stojno borili za renome svojega 
kolektiva. Marsikatera kritika je 
bila izrečena o prijateljskem šport
nem dvoboju s Steklarno Hrastnik, 
teden dni pred gumijado v Zagre
bu. Lahko rečem, da se je veliko 
pomanjkljivosti odpravilo in kar je 
najvažnejše, zastopali so nas v 
glavnem najboljši športniki, kar 
jih premoremo.

Pa poglejmo, kako so srečanja 
potekala po posameznih panogah!

Kegljanje:
Prvi osvojeni pokal za Savo. Tu 

smo tudi na tihem računali na 
prvo mesto, saj smo bili komplet
ni z Mirom Ambrožičem na čelu. 
Dosegli smo soliden rezultat in 
zmaga nad domačim Risom ni bi
la vprašanje. Za Savo so kegljali: 
Miro Ambrožič, Nejko Toplak, Jože 
Pogorelec, Ivan Robar, Stane Vor- 
šič, Tomaž Iglič, Stane Grašič in

Marjan Grašič, Rajko Debeljak, 
Avgust Potušck, Viktor Šuštaršič, 
Jakupak Ludvik in Ivo Petelinšek.

Streljanje:
Drugi pokal za Savo. Vsi trije 

naši strelci so odstreljali že v ne
deljo dopoldan. Dosegli so zelo 
dober rezultat — 502 kroga od 600 
možnih. Kar prepričani smo bili, 
da tega rezultata ne bo nihče pre
segel, posebno še, ker so streljali 
zunaj. In res smo se končno v po
nedeljek popoldan oddahnili, ko so 
zadnji odstreljali strelci Risa — 
končno drugouvrščeni — a rezul
tat precej slabši od našega. Za 
Savo so streljali: Franc Peternelj, 
Alfonz Kern in Stane Bec.

Odbojka: Moški:
Tretji pokal za Savo. Prvo sre

čanje naših odbojkašev in prva 
tekma odbojke na gumijadi. Vsi 
smo bili enotnega mnenja, to je 
finalna tekma in boljše na letoš
nji gumijadi ne bomo videli. Ni
smo se zmotili. Tekma Sava : Bo
rovo je bila po kvaliteti daleč naj
boljša. Naši fantje so zelo resno 
vzeli to srečanje in premagali Bo- 
rovčane z 2:0 (15:11 in 15:7). Bo-

(nadaljevanje na 4. strani)



KOMISIJE IN ODBORI DELAVSKEGA SVETA PODJETJA - 1967
Upravni odbor:

Upravni odbor: (namestniki)

1. Košič Andrej Balanč Franci
2. Kotar Stane Prislan Franci
3. Sušnik Janez Grozelj Silvo
4. Jerman Tone Sire Franc
5. Čebašek Stane Murovec Janez
6. Golob Franc Peternelj Janez
7. Bcravs Janez

(po zakonu član UO)

Upravni odbor podjetja je imel 
v pretekli mandatni dobi 30 sej 
ali eno vsakih 12 koledarskih dni. 
Upravni odbor odloča, v skladu z 
letnim gospodarskim načrtom, z 
zakonskimi predpisi in sklepi DS 
podjetja o letnem in operativnem 
planu, skrbi za izvrševanje skle
pov DS podjetja, imenuje delav
ce za delovna mesta, namestnika 
direktorja, vodje DE in izmenske 
delovodje. Upravni odbor odloča 
tedi o praksah in specializacijah 
delavcev v tujini in o strokovnem 
usposabljanju delavcev med de
lovnim časom.

Člane upravnega odbora voli de
lavski svet podjetja izmed vseh 
članov kolektiva za dobo enega 
leta.

Kadrovska
komisija:

Kadrovska komisija:

1. Vidmar Franc
2. Veselič Lojze
3. Dinič Slobodan
4. Kolman Francka
5. Robar Janez, tajnik — stalni 

član

Dva člana kadrovske komisije 
imenuje še zbor delavcev GIC. Ta 
komisija je imela lansko leto (eno
letna mandatna doba) 19 sej.

Kadrovska komisija odloča o 
razporejanju delavcev med DE, o 
razporeditvi delavcev na razgla
šena delovna mesta, pripravlja 
predloge za UO za zasedbo raz
glašenih ali razpisanih delovnih 
mest in odloča o udeležbi delav
cev podjetja na krajših izpopol
nitvah, seminarjih in tečajih iz
ven podjetja. Za vse to tudi odo
brava sredstva. V dele kadrovske 
komisije spada tudi izbira dijakov

in študentov za podelitev štipen
dije, kreditov in za opravljanje 
počitniške prakse. Poleg tega re
šuje prošnje za redno in izredno 
šolanje naših delavcev.

V pretekli mandatni dobi je ko
misija za kadre obravnavala pri
bližno 200 primerov razporeditev, 
nameščanja, zaposlovanja in učnih 
uspehov štipendistov.

Komisija za delitev 
sredstev skupne 

porabe
1. Murko Konrad
2. Padjera Karel
3. Sire Franc
4. Markun Lovro
5. Paušer Ludvik
6. Škofič Ivan
7. Studcn Blaž, tajnik 

— stalni član

Komisija za delitev sredstev 
sklada skupne porabe je v pretek
li mandatni dobi štela 7 članov 
in je imela 6 sej. Obravnavali so:

— stanovanjsko gradnjo
— kreditiranje individualne 

gradnje in
— razdeljevanje stanovanj.
V preteklih letih je naše podjet

je vsako leto kupilo približno 33 
stanovanj. V letu 1966 pa se sta
novanjska gradnja usmerja pred
vsem na posameznike, zato je 
omenjena komisija lansko leto 
razdelila kot posojilo 30 milj. SD 
posameznikom — članom našega 
kolektiva, ki si gradijo ali adap
tirajo lastna stanovanja.

Komisija za razvija
nje sistema 
delitve OD:

1. Milivojevič Mile
2. Murovec Janez
3. Zupan Jerica
4. Kert Vera
5. Košič Andrej, tajnik — stalni 

član

Komisija obravnava predloge za 
uvedbo novih ali spremenjenih 
meril za delitev osebnih dohodkov, 
preden jih sprejme DS podjetja. 
Odobrava tudi kratkoročna poso
jila DE za izplačilo OD.

Najpomembnejša naloga te ko
misije pa je spremljanje funkci
onalnosti obstoječega sistema de
litve dohodka.

V enoletnem mandatnem obdob
ju je imela komisija za razvijanje 
sistema delitve dohodka 21 sestan
kov in sicer 11 rednih — ob iz
plačilu mesečnih OD — in 10 sej, 
namenjenih reševanju problemov 
in neskladnosti obstoječega siste
ma nagrajevanja.

Komisija
za varstvo pri delu:

1. Kump Drago
2. Zavrl Ciril
3. Kuselj Frido
4. Oman Ciril
5. Božič Anton
6. Vadnjal Jaka — stalni član
7. Nadižavec Rudi, tajnik — 

stalni član

Poročilo o delu te komisije in 
oddelka HTV smo že opisali v eni 
prejšnjih številk Save. Njena na
loga je predvsem skrb za zdrav
stveno, higiensko in tehnično za
ščito delavcev pri delu, požarno 
varstvo, določanje normativov za
ščitnih sredstev, obravnavanje tež
jih nezgod in ustrezno ukrepanje 
v takih primerih.

Komisija za (tehnične 
izboljšave 

in racionalizacija:
1. Zupan Aleš
2. Peneš Marjan
3. Rozman Franc
4. Sedej Alojz
5. Lah Tone
6. Kužnik Jože
7. Zalar Lojze, tajnik — stalni 

član

Čeprav smo veliko pisali o po
menu racionalizacij in tehničnih 
izboljšav ter o tem, kako dobro 
se zavedamo pomembnosti tega, 
smo v resnici naredili zelo malo.

Komisija je imela 5 sej, obrav
navala 18 novih predlogov in ne
kaj starih (»ki se ne dajo v man
datni dobi rešiti!«). Od 18 novih je 
5 rešila pozitivno, 3 pa odklonila. 
Za vse predloge je bilo izplačanih 
367.672 SD, od ugotovljenih 
9,657.514 SD prihrankov. Cele 3,8 
odstotka. Komisija, ki je v pretek
li mandatni dobi delala na tem po
dročju, je ugotavljala, da je predlo
gov racionalizacij in tehničnih iz
boljšav vsako leto manj. Tudi za
radi nestimulativnega nagrajeva
nja. Pripravljajo že nov pravilnik.

Disciplinska
komisija

1. Jeruc Jože
2. Benedik Avgust
3. Šolar Slavko, tajnik — stalni 

član
Ob vsaki razpravi komisije pa 

svet DE, katere primer obravna
vajo, imenuje še 2 člana — porot
nika.

Na 28-tih sejah je disciplinska 
komisija obravnavala 115 prime

rov — disciplinskih prekrškov. Iz
rečenih je bilo 110 kazni; 5 delav
cev pa so predlagali DS podjetja 
za izključitev.

Disciplinska komisija je izrekla 
tele kazni:

31 opominov 
49 javnih opominov 
39 zadnjih javnih opominov 

5 predlogov DS za izključitev 
Med prekrški je bilo največ (36) 

neupravičenih izostankov, vinjeno
sti na delu (21), kršitev tehnološke 
discipline (11) ter odklonitev iz
vršitve delovnih nalog.

Komisija meni, da se število 
prekrškov iz leta v leto skoraj ne 
menja, prav tako tudi ne njihov 
značaj. Torej kaže, da sedanji 
ukrepi niso več učinkoviti.

Notranja arbitraža:
1. Babnik Rudi
2. Perpar Marjan
3. Ponebšek Janez
4. Prislan Franc
5. Veselič Tone
6. Flander Franc
7. Ambrožič Miro
8. Tavželj Jaka
9. Jan Renata

10. Ribnikar Aleš
11. Peternelj Janez
12. Avscr Iztok
13. Antolin Jože
14. Pirc Slavko

15. Šolar Slavko, tajnik — stalni 
član

Notranja arbitraža odloča o spo
rih med DE ali med podjetjem in 
delovnimi enotami, ki nastajajo ob 
medsebojnih dobavah in opravlja
nju storitev.

Lansko leto je imela komisija 
10 sej.

Komisija za 
ocenjevanje škode:
1. Skumavvc Bruno

2. Zalar Slavko
3. Maksin Sveto
4. Globočnik Janez
5. Gruber Štefan, tajnik — stalni 

član

Komisija za ocenjevanje škode 
sprejema prijave in sestavlja po
pis in oceno uničenih, poškodova
nih ali odtujenih sredstev. Kadar 
so povzročitelji posamezni delavci, 
poskuša doseči sporazumno porav
navo škode, sicer pa sestavi pri
javo za pristojno sodišče. Komisi
ja je bila konstruirana šele letos.

Komisija 
za priznanja 

in odlikovanja
1. Pintar Ivan
2. Blagovič Franc
3. Bclcher Franc
4. Bedekovič Mirko
5. Bajde Janko, tajnik
Komisija za odlikovanja in pri

znanja je imela v svoji mandatni 
dobi 2 seji. Za odlikovanje je pred
lagala 4 člane našega podjetja. Od 
teh so bili odlikovani trije:

V ,A

— Grozelj Silvo z medaljo dela
— Perš Anton z medaljo dela
— inž. Skumavc Bruno z redom 

dela I. stopnje

Uredniški odbor 
informiranja:

1. Horvat Toni
2. Požar Mirko
3. Pogačnik Milka
4. Brunskole Bcba
5. Habe Ciril
6. Dominko Ciril
7. Štular Jože, tajnik — stalni 

član

Uredniški odbor informiranja 
odloča o objavljanju vseh tistih 
prispevkov za časopis, informator 
in zidni časopis, ki imajo v pogle
du poslovnih odnosov v podjetju 
odločilni pomen. V lanskem letu 
je imel 18 rednih in 2 izredni seji. 
Na njih smo obravnavali vse ma
teriale pred izidom časopisa. Prav 
tako smo obravnavali tudi vse 
izišle številke.

Največja težava v prizadevanjih 
za še boljše obveščanje kolektiva 
je premajhno število prispevkov 
iz neposredne proizvodnje ter pre
skromna pomoč družbenopolitič
nih organizacij in slab odnos neka
terih vodilnih delavcev do avtor
jev kritičnih prispevkov.

V grobem smo navedli delo vseh 
11 odborov ali komisij pri DS pod
jetja. Naš namen je samo seznani
ti čim širši krog naših delavcev z 
delom posameznih komisij, pove
dati vsem, na koga naj se obrača
jo, kadar bodo reševali svoje za
deve.

Kakšen je nov 
delavski svet?

— čas zaposlitve v Savi: 
nad 20 let nad 15 let nad 10 let

3 7 8
nad 5 let do 5 let

13 3

— izobrazba
fak. z diplomo fak. sred. šola 

1 (D 3 (2) 7 (7)

druga šola za VKV

3 (1) 
nad 5 razr. 
osnov, šole 

5 (9)

obrtna ali 
ind. šola
9 (12)

pod 5 razr. 
osnov, šole 

6 (7)

— delovne enote
proizvodne strokovne vzdrževalne 

16 (16) 12 (16) 6 (7)

— ženske 2 (4)
— moški 32 (35)
— mladinci 2 (2)
— člani org. ZK 11 (16)
(V oklepajih so številke za lan

ski DS podjetja).



GUMI JADA

Kegljači

Gledalci so živahno komentirali dogajanje na igriščih. Posnetek je 
z nogometne tekme Sava : Dimintrovgrad.

Rokometaši z ekipo Risa

Odbojka je bila najbolj gledana in tudi najbolj je razvnela navijače

(nadaljevanje z 2. strani)

rovčani, ki bi seveda zaslužili dru
go mesto, so po tem porazu padli 
na četrto. Sava je morala za prvo 
mesto odigrati še tekmi z Rekor
dom in Risom. Ti tekmi sta bili 
bolj formalni, saj so naši brez po
sebnih naporov zmagali obakrat z 
2:0 in igrali z rezervami. Za Savo 
so igrali: Justin Gorenc, Vlado 
Lah. Stane Markun, Jože Mohor, 
Matija Gerbajs in Marjan Zorc ter 
rezerve: Franc Vidmar, Štefan
Zrinski, Toni Štirn, Toni Horvat 
in Tone Dolšak.

Namizni tenis:
Četrti pokal za Savo. Naši mladi 

namiznoteniški igralci Stane Bec, 
Avgust Lutar in Tone Novak so 
pokazali daleč največje znanje v 
igri z belo žogico in loparjem. Vse 
svoje nasprotnike so premagali 
gladko s 5:0. Naj jih še enkrat 
javno pohvalim. Trud marljivih 
treningov jim je poplačan. Drugi 
je Vulkan Niš, ki je v tekmi za 
drugo mesto premagal Ris s 5:1, 
tretji je Ris itd.

Odbojka — ženske:
Drugo mesto za savčanke. Že 

pri ogrevanju smo videli, da so 
igralke Borova najboljše, kar so 
dokazale tudi pozneje na tekmah. 
V prvi tekmi so gladko z 2:0 pre
magale Rekord iz Beograda. Na
sprotnice naših — domačinke — 
pa so odstopile in tako so se sav
čanke pomerile z Borovim. Ob ve
liki tremi so naše prvi set gladko 
izgubile. V drugem setu, ob buč
nem navijanju prisotnih, pa so 
savčanke zaigrale kot prerojene, 
poletno in požrtvovalno. Ni dosti 
manjkalo, da ni prišlo do velikega 
presenečenja. Po rezultatu 7:1 za 
Borovo so naše izenačile na 9:9, 
nato pa zopet malo popustile in 
set izgubile s 15:12. Igralke Rekor
da so odpovedale tekmo, ker so vi
dele da so slabše, in so igro preda
le brez borbe. Za Savo so igrale: 
Anica Luskovec, Vera Lukman, 
Jožica Polajnar, Dragica Kavšek, 
Majda Pfajfar, Sonja Oman in 
Vida Martini.

Šah:
Še eno drugo mesto za Savo. V 

tej panogi smo imeli največjo smo
lo. Zbrali smo enako število točk 
kot prvouvrščeni Ris in tudi z Ri
som igrali neodločeno 2:2. Poraz 
na prvi deski pa nas je stal prvo 
mesto. V dvoboju z Risom, ki je 
odločal o prvem mestu, smo iz
gubili z 2:0. V ostalih dveh. ki sta 
se še igrali pa smo imeli mož
nost dobiti še eno točko. Vendar 

•je Gazvoda v končnici, ko je imel 
nasprotnik samo še tri minute 
časa, spregledal trdnjavo in izgu
bil igro. Ni bilo še vse izgubljeno. 
Ris je premagal Rekord iz Beo
grada samo s 3:1. Če mi v zadnjem 
srečanju z Rekordom zmagamo 
višje, smo še vedno lahko prvi. 
Povedli smo s 3:0. V zadnjem sre
čanju pa je imel naš igralec Ber
toncelj dva kmeta prednosti, toda 
na žalost je tudi on spregledal fi
guro in predal partijo. Najbolje 
je igral Mirko Požar, ki je prema
gal vse tri nasprotnike. Igrali pa 
so še Bertoncelj, Dordevič in Gaz
voda.

Rokomet:
Ena tekma in tretje mesto za 

Savo. Igrali smo s poznejšim pr
vakom gumijade in bili minimal
no poraženi s 15:14. Tudi tu nas 
je sreča zapustila. Zastreljali smo 
dve sedemmetrovki, eno celo v 
odločilnem trenutku, ko bi rezul
tat lahko izenačili na 15:15. Prvo 
mesto je osvojil Ris, drugi je bil 
Vulkan itd. Za Savo so igrali: Vik
tor Čuk, Bruno Pirih, Tone Hor
vat, Tone Korenjak, Tone Dolšak, 
Ciril Dominko, Ernest Mikoletič.

Nogomet:
Zasedli smo peto mesto. Igrali 

smo le tekmo z ekipo Dimitrovgra- 
da in bili poraženi z 2:1. V polju 
smo bili enakovreden nasprotnik, 
vendar pred golom nismo imeli 
igralca, ki bi znal doseči gol. Dve 
napaki obrambe pa sta nas stali 
dva gola. Najboljši v moštvu Save 
je bil Slobodan Dinič. Tudi tu je 
prvo mesto osvojil Ris Zagreb, po
tem ko je v finalu premagal Bo
rovo s 4:1 in neodločeno 1:1 z Di- 
mitrovgradom. Za Savo so igrali

Ljubič Ljubiša, Dinič Slobodan. 
Feher Franc, Matjaševič Mirko, 
Brlenič Josip, Bec Stane, Domin
ko Ciril, Zaletel Marjan, Mileč Da
nijel, Damjanovič in Vitič.

Vrstni red po posameznih pa
nogah:

Nogomet:

1. Ris Zagreb — 20 točk, 2. Bo
rovo Borovo — 15 točk, 3. Dimi- 
trovgrad — 10 točk, 4. Vulkan Niš
— 5 točk, 5. Sava Kranj — 2 točki,
6. Rekord Beograd — 2 točki

Rezultat SAVA : DIMITROV- 
GRAD 1:2

Rokomet:

1. Ris Zagreb — 20 točk, 2. Vul
kan — 15 točk, 3. Sava — 10 točk,
4. Borovo 5 točk

Rezultat SAVA : RIS 14:15 

Odbojka:

Odbojka — moški:
1. Sava — 20 točk, 2. Rekord — 

15 točk, 3. Ris — 10 točk, 4. Vulkan
— 5 točk, 5. Borovo — 2 točki, 6. 
Dimitrovgrad — 2 točki

Rezultat SAVA : BOROVO 2:0, 
SAVA : RIS 2:0, SAVA : REKORD 
2:0

Šah:

1. Ris — 20 točk, 2. Sava — 15 
točk, 3. Rekord — 10 točk, 4. Vul
kan — 5 točk, 5. Borovo — 2 točki,
6. Dimitrovgrad — 2 točki

Rezultat SAVA : VULKAN 2:2, 
SAVA : RIS 2:2, SAVA : REKORD 
3:1

Namizni tenis:
1. Sava — 20 točk, 2. Vulkan — 

15 točk, 3. Ris — 10 točk, 4. Rekord 
— 5 točk, 5. Borovo — 2 točki

Rezultat SAVA : VULKAN 5:0, 
SAVA : RIS 5:0

Streljanje:
1. Sava — 20 točk, 2. Ris — 15 

točk, 3. Dimitrovgrad — 10 točk, 4. 
Vulkan — ? točk, 5. Borovo — 2 
točki

Rezultati: SAVA 502, RIS 441, 
DIMITROVGRAD 419, VULKAN 
413, BOROVO 349 krogov.

Kegljanje:
1. Sava — 20 točk, 2. Ris — 15 

točk

Odbojka — ženske:
1. Borovo — 20 točk, 2. Sava — 

15 točk, 3. Rekord — 10 točk

Rezultati BOROVO : SAVA 2:0, 
SAVA : REKORD 2:0

Rokomet — ženske
1. Borovo — 20 točk. Ostali niso 

imeli ekip.

KONČNI VRSTNI RED:

1. Sava 122 točk
2. RIS 110 točk
3. BOROVO 68 točk
4. VULKAN 50 točk
5. REKORD 42 točk
6. DIMITROVGRAD 24 točk

VID GAZVODA

PRIPIS: V TEJ ŠTEVILKI SO 
IZPADLI NEKATERI PRI
SPEVKI. OBJAVILI JIH BO
MO V NASLEDNJI ŠEVILKI.


